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	Preface 

XXX is a leading Swiss company supplying telecommunications and computer installation technology. Since company’s foundation in 1964, XXX specialists have been ensuring that installers are able to carry out their demanding tasks economically and efficiently. The company presently employs around 500 people and has excellent worldwide representatives. Its customers are primarily systems integrators, electrical contractors, banks, and insurance companies, as well as telecommunications companies in the various European countries and overseas.

The foundation for future-oriented and economical communications infrastructure today is based upon structured cabling systems application independent. There is a high demand for infrastructure systems that can accommodate all current communication requirements in addition to those foreseen over the next five to ten years. The infrastructure requires accurate design, high-performance products and zero-defect installation.

This guideline has primarily been published for the use of certified XXX installers and planners who have completed their training and after having been certified by XXX, are capable of planning, installing and testing YYY cabling systems.

A Category 5e and 6 generic cabling system is subjected to high demands, and it is no longer possible to employ installers who do not have appropriate knowledge.

Higher transmission speeds and comprehensive flexibility requirements place higher demands on the communications infrastructure. Structured cabling systems provide a foundation for a future-oriented network infrastructure and guarantee high cost effectiveness and flexibility, as well as forming a stable basis for future transmission processes.

The guidelines are an integral part of our warranty programme. They also provide assistance to installers when looking for potential sources of errors, serve as a basis for planners when laying out passive networks or preparing technically correct specifications, as well as support distributors when they are consulted by end-customers.
	Введение 

XXX – это швейцарская компания, лидирующая в области монтажных технологий для телекоммуникационной и компьютерной индустрии. Со времени основания компании в 1964 году специалисты  XXX полностью гарантируют монтажным организациям рентабельное и эффективное выполнения необходимых работ. В настоящее время в компании работают примерно 500 сотрудников. XXX имеет превосходную всемирную сеть представителей. Основными заказчиками компании являются системные интеграторы, подрядные организации электромонтажных работ, банки и страховые компании, а также телекоммуникационные компании в различных европейских странах и других регионах. 

Основой для ориентированной на будущее и экономичной коммуникационной инфраструктуры сегодня является  структурированная кабельная система, не зависящая от области применения. Существует насущная  потребность в инфраструктурных системах, которые отвечают всем современным требованиям связи и могут соответствовать поставленным задачам еще пять-десять лет. Инфраструктура требует точного проектирования, высокопроизводительных продуктов и бездефектного монтажа (инсталляции). 

Эти рекомендации в первую очередь необходимы сертифицированными компанией XXX монтажниками и проектировщиками, которые после обучения и лицензирования в XXX могут проектировать, устанавливать и тестировать кабельные системы YYY. 

Кабельные системы Категорий 5e и 6 широко востребованы, причем уже нельзя привлекать к работам с ними монтажников, не имеющих необходимых знаний. 

Высокие скорости передачи и обширные разнородные требования выдвигают жесткие ограничения на характеристики коммуникационной инфраструктуры. Структурированные кабельные системы обеспечивают основу для ориентированной на будущее сетевой инфраструктуры, гарантируют высокую эффективность и гибкость, а также формируют стабильную основу для процессов передачи информации в будущем. 

Данные рекомендации является составной частью нашей программы гарантийных обязательств. Эти рекомендации помогут монтажникам при поиске потенциальных источников ошибок и являются основным документом проектировщиков при разработке пассивных сетей, либо рекомендации будут полезны при подготовке корректных технических спецификаций, но они также могут использоваться дистрибьюторами для консультации заказчиков (конечных пользователей системы). 
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